
PREGUNTES I PREC GRUP MUNICIPAL GUANYAR ALCOI SOBRE L’AMPLIACIÓ
DE L’HOSPITAL VERGE DELS LLIRIS

Pablo González Gimeno, portaveu del Grup Municipal Guanyar Alcoi, a l'empar del
que disposa la Llei 8/2010, de 23 de juny de Règim Local de la Comunitat Valenciana
així  com  el  RD 2568/  1986  de  28  de  novembre,  pel  que  s'aprova  el  Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, presenten en el
Ple el següent prec:

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Actualment, l'Hospital Verge dels Lliris ve patint falta de recursos des de fa molt de 
temps, els últims anys de pandèmia no han sigut, tampoc gens fàcils i, lluny de millorar
les condicions professionals i de servei, el mateix col·lectiu sanitari ha denunciat en 
reiterades ocasions que la qualitat assistencial ha empitjorat.

Unit a un envelliment poblacional, a l'augment de l'esperança de vida, de la necessitat 
de tractament de noves patologies i, també, de la responsabilitat que tenim les 
administracions públiques a donar resposta a les necessitats bàsiques ciutadanes, 
especialment en el camp sociosanitari i de la salut, és primordial reivindicar, en primer 
lloc, la sanitat pública com un bé d'interés col·lectiu i com un garant del benestar 
ciutadà i, en segon lloc, com un servei que done resposta adequada a les necessitats 
de la ciutadania d'Alcoi i de les comarques que són ateses en l'Hospital Verge dels 
Lliris.

És per això, que des de Guanyar Alcoi creiem que l'administració pública i els nostres 
governants han de donar passes decidides en l'enfortiment de la sanitat pública i de 
qualitat i, en este cas, per a la millora de l'hospital del departament d'Alcoi o de l'Àrea 
14. Això implica consolidar la plantilla, per comptar amb els suficients recursos humans
i materials i, òbviament, per augmentar els serveis i les infraestructures d'atenció i 
assistència sanitària.

Són moltes famílies les que han de traslladar-se a altres hospitals a desenes de 
kilòmetres del seu municipi per a ser tractats de certes especialitats amb el perjuí 
econòmic, familiar i social que això comporta.

Ha de ser important que des dels governs municipals que conformen l'Àrea 14 es 
reivindique la millora i ampliació de l'hospital, millorant i ampliant els serveis, 
consolidant-se com un hospital de referència autonòmica i donant resposta, en la 
manera del possible, a les necessitats sanitàries de la ciutadania i als reptes del futur.

A més d'això, des de l'àmbit municipal també hem de tindre capacitat per generar un 
clima favorable per a l'ampliació de l'hospital. Impulsant, per exemple, a través de la 
Universitat d'Alacant, la incorporació al Campus d'Alcoi d'estudis sanitaris universitaris,
que formen als treballadors i treballadores de l'àmbit sanitari del futur -poblacions 



properes com Ontinyent ja ho estan fent-, que impulse equips d'investigació amb 
col·laboració amb universitats per millorar el nostre coneixement sobre malalties i 
altres qüestions relacionades amb la salut, o tantes altres iniciatives que poden 
generar un ecosistema propici per a impulsar eixa tan anhelada ampliació de l'Hospital
Verge dels Lliris.

Per això, realitzem la següent pregunta:

 L'Ajuntament d'Alcoi ha mamprés o manté conversacions amb la Conselleria de
Sanitat per tractar les deficiències de l'hospital i, també, per a reivindicar la 
seua millora d'instal·lacions i serveis?

Amb tot plantegem els següents precs:

PRIMER- Que l'Ajuntament d'Alcoi treballe acompanyat dels ajuntaments de l'Àrea 14 
en la reivindicació i la necessitat d'ampliar els serveis hospitalaris.

SEGON - Que l'Ajuntament d'Alcoi trace una estratègia perquè es donen les millors 
condicions possibles perquè s'amplie l'Hospital de l'Àrea 14.

Alcoi, 4 d’abril de 2023

Pablo González Gimeno
Portaveu del grup municipal Guanyar Alcoi


